

旺詮科技(昆山)有限公司 Ralec TECHNOLOGY (Kunshan) Co.,

CERTIFICATE OF CONFORMANCE

至相關客戶: Date:Jan,28 2023

To related customers: 涉及產品: 晶片電阻

Related supplied parts: Chip Resistor

涉及型別:

RTT/RTA/RTN/RTH/RTG/RTV/RTR/RTP/RTB/RTW/RST/RSA/RAT/RAA/RAV/ARST/RSR/RSV/RAW/RAH/RAR/RAG/RLD/RHG/AHH/FTT/FHH/FTH/FTG/FTA/FTW/FST/FTR/FTV系列

Related Type:

RTT/RTA/RTN/RTH/RTG/RTV/RTR/RTP/RTB/RTW/RST/RSA/RAT/RAA/RAV/ARST/RSR/RSV/RAW/RAH/RAR/RAG/RLD/RHG/AHH/FTT/FHH/FTH/FTG/FTA/FTW/FST/FTR/FTV Series

旺詮在此声明并保证所有产品均符合 REACH 法规要求。

Ralec hereby declares and certifies that all products are compliant with REACH Regulation requirements.

備註:我司產品中含有鉛,根據 REACH 法規要求在歐盟生產的或者是進口到歐盟市場的產品,任何一種年使 用量超過1噸的高度關注物質在商品中的含量不能超過總物品總重量的 0.1%,否則需要履行揭露和申報的義務。 如果客戶需要,我們可以配合客戶需要履行揭露和申報的責任。

Note: Our products contain lead. According to the requirements of REACH, the content of any highly concerned substance with annual consumption of more than 1 ton shall not exceed 0.1% of the total weight of the product. Otherwise, the obligation of disclosure and reporting shall be fulfilled. If the customer needs, we can cooperate with the customer needs to fulfill the disclosure and reporting responsibilities.

以上陈述是基于此时的可用信息。这些声明并不约束 RALEC 公司承担任何法律义务。RALEC 提供这些声明是出于善意 但不保证其完整性或准确性,也不对使用或依赖这些声明而造成的损害承担责任。

The above statements are based on information available at this point in time. These statements do not bind RALEC Corporation to any legal obligations. RALEC is providing these statements in good faith, but no warranties are made to the completeness or accuracy, and no liability is accepted for damages resulting from the use or reliance upon these statements.